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Protokół Nr LIII/1/2009 
z LIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 31 marca 2009 r. w sali posiedzeń 

Ratusza, ul. Rynek 1.  

 

 Na ustawowy stan 34 radnych w LIII sesji Rady Miasta Rzeszowa, według listy 

obecności, uczestniczyło 33 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia LIII sesji Rady 

Miasta i prowadził obrady. Powitał: 

- Radnych Miasta Rzeszowa, 

- Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Tadeusza Ferenca, 

- Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Stanisława Sienko, 

- Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Marka Ustrobińskiego, 

- Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Henryka Wolickiego, 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 

Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 

Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta oraz 

jednostek współdziałających z Miastem, a także przybyłych zaproszonych gości                      

i mieszkańców /lista obecności stanowi załącznik nr   4 do protokołu/.  

Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek obrad LIII sesji: 

1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. /druk nr: 
LIII/18/2009/. 

2. Uchwała w sprawie emisji obligacji /druk nr: LIII/19/2009/. 
3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r. 
/druk nr: LIII/20/2009/. 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r. 
/druk nr: LIII/21/2009/. 

5. Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 rok /druk nr: LIII/16/2009/. 

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu administracji 
rządowej przez Gminę Miasto Rzeszów /druk nr: LII/2/2009/. 

7. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Zarządu 
Budynków Mieszkalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością /druk nr: 
LIII/11/2009/. 

8. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /druk nr: LII/1/2009/. 
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9. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /druk nr: LII/5/2009/. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 
usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /druk nr: LIII/14/2009/. 

11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę                
i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów 
przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Usług Wielobranżowych 
„GO – KOM” w Boguchwale Sp. z o.o. /druk nr: LIII/15/2009/. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości, 
położonej przy ul. Seniora w Rzeszowie, na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej Nowe 
Miasto w Rzeszowie, oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży /druk nr: 
LI/2/2009/. 

13. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. 
Żeglarskiej /druk nr: LI/3/2009/. 

14. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 
Broniewskiego w Rzeszowie /druk nr: LI/4/2009/. 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Rzeszowie przy ul. Zawiszy Czarnego /druk nr: LI/5/2009/. 

16. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie /druk 
nr: LI/6/2009/. 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/100 części wieczystego 
użytkowania nieruchomości zabudowanej, położonej w Rzeszowie przy ul. Strażackiej 
/druk nr: LII/3/2009/. 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (działki 
przy ul. Ustrzyckiej w Rzeszowie) /druk nr: LIII/1/2009/. 

19. Uchwala w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy    
Al. Piłsudskiego /druk nr: LIII/4/2009/. 

20. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Dąbrowskiego 
w Rzeszowie /druk nr: LIII/9/2009/. 

21. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa (Uchwała Nr LXIII/227/2006   
z dnia 26 września 2006 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
przy ul. Szopena) /druk nr: LIII/10/2009/. 

22. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości, na odstąpienie od 
żądania zwrotu udzielonej bonifikaty oraz na zaciągnięcie zobowiązań finansowych na 
okres przekraczający rok budżetowy /druk nr: LIII/12/2009/. 

23. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 24/1/2009 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa       
w rejonie al. Armii Krajowej /druk nr: LIII/5/2009/. 

24. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 178/5/2009 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 10/7/96 zespołu usług 
publicznych i komercyjnych na osiedlu Nowe Miasto w Rzeszowie /druk nr: 
LIII/6/2009/. 

25. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 179/6/2009 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 17/3/99 zespołu usług 
nieuciążliwych w rejonie alei Armii Krajowej w Rzeszowie /druk nr: LIII/7/2009/. 

26. Uchwała w sprawie uchylenia uchwał Rady Miasta Rzeszowa w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego /druk nr: 
LIII/8/2009/. 
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27. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 90/20/2004 „Wilkowyja – Kamionka II” w Rzeszowie /druk nr: 
LIII/22/2009/. 

28. Uchwała w sprawie utworzenia na terenie miasta Rzeszowa obwodów głosowania      
w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych przez Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej na dzień 7 czerwca 2009 r. /druk nr: LIII/13/2009/. 

29. Uchwała w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych na lata 2009 – 2013” /druk nr: LIII/2/2009/.  

30. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Programu Stypendialnego Miasta Rzeszowa 
/druk nr: LIII/17/2009/. 

31. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla /druk nr: LIII/3/2009/. 
32. Uchwała w sprawie powołania Komisji Współpracy z Zagranicą Rady Miasta 

Rzeszowa /druk nr: LI/1/2009/. 
33. Uchwała w sprawie nadania statutu Estradzie Rzeszowskiej. 
34. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów”. 
35. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
36. Zapytania i interpelacje. 
37. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

Proponowany porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 
 
Poinformował, że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego 

porządku obrad: 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1a – projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2009 r. 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 4a – projektu 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r. 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 6a – projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia wspólnie z Województwem Podkarpackim 

spółki pod nazwą: Podkarpackie Centrum Kongresowo – Wystawiennicze spółka                    

z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8a – projektu 

uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
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 Wniosek Prezydenta Miasta o rozszerzenie porządku obrad – w punkcie 8b – o projekt 

uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8c – projektu 

uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. 

 

 Wniosek Radnego Pana Andrzeja Deca o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 

32a – projektu uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia „Podkarpacka Sieć 

Szerokopasmowa”. 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 35a – 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Miasto Rzeszów”, logo          

i herbu Miasta Rzeszowa. 

 

 Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa            

o zdjęcie z porządku obrad pkt 23 - uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

nieruchomości, na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty oraz na zaciągnięcie 

zobowiązań finansowych na okres przekraczający rok budżetowy. 

 

 Wniosek Sekretarza Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji: 

1. Sprawozdania z działalności Komisji Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 

Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli dla Miasta Rzeszowa za 2008 rok  

2. Programu działalności Komisji Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 

Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli dla Miasta Rzeszowa na 2009 rok.  

 

Odbyło się głosowanie wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1a – projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Rzeszowa na 2009 r. został przyjęty 

jednomyślnie (32 głosami „za”). 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 4a – projektu 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 
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przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r. został przyjęty 

jednomyślnie (32 głosami „za”). 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 6a – projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia wspólnie z Województwem Podkarpackim 

spółki pod nazwą: Podkarpackie Centrum Kongresowo – Wystawiennicze spółka                    

z ograniczoną odpowiedzialnością został przyjęty jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8a – projektu 

uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. został przyjęty jednomyślnie (32 głosami „za”). 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o rozszerzenie porządku obrad – w punkcie 8b – o projekt 

uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. został przyjęty jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 8c – projektu 

uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. został przyjęty jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

 Wniosek Radnego Pana Andrzeja Deca o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 

32a – projektu uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia „Podkarpacka Sieć 

Szerokopasmowa” został przyjęty jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 35a – 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Miasto Rzeszów”, logo          

i herbu Miasta Rzeszowa został przyjęty jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

 Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa            

o zdjęcie z porządku obrad pkt 23 - uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

nieruchomości, na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty oraz na zaciągnięcie 

zobowiązań finansowych na okres przekraczający rok budżetowy. 
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Radny Pan Waldemar Szumny – zawnioskował o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości, na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej 

bonifikaty oraz na zaciągnięcie zobowiązań finansowych na okres przekraczający rok 

budżetowy w punkcie 1 porządku obrad. Stwierdził, że z uwagi na nowe materiały 

dostarczone radnym oraz przybycie zaproszonych gości, powinna odbyć się dyskusja nad 

projektem uchwały. 

  

 Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa            

o zdjęcie z porządku obrad pkt 23 - uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

nieruchomości, na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty oraz na zaciągnięcie 

zobowiązań finansowych na okres przekraczający rok budżetowy nie uzyskał wymaganej 

liczby głosów. Wynik głosowania: za – 6 głosów, przeciw – 13 głosów, wstrzym. – 12 

głosów. 

 

 Wniosek Sekretarza Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji: 

1. Sprawozdania z działalności Komisji Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 

Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli dla Miasta Rzeszowa za 2008 rok  

2. Programu działalności Komisji Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 

Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli dla Miasta Rzeszowa na 2009 rok.  

 

Radny Pan Antoni Kopaczewski – zawnioskował o rozpatrzenie Sprawozdania                     

z działalności Komisji Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego                       

i Bezpieczeństwa Obywateli dla Miasta Rzeszowa za 2008 rok oraz Programu działalności 

Komisji Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

Obywateli dla Miasta Rzeszowa na 2009 rok na kolejnej sesji Rady Miasta. Stwierdził, że 

radni powinni mieć więcej czasu na zapoznanie się z materiałem. 

 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta – przyjął zgłoszony wniosek.  

 

Porządek obrad LIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

1. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości, na odstąpienie od 
żądania zwrotu udzielonej bonifikaty oraz na zaciągnięcie zobowiązań finansowych na 
okres przekraczający rok budżetowy /druk nr: LIII/12/2009/ 

2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. /druk nr: 
LIII/18/2009/. 
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3. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. 
4. Uchwała w sprawie emisji obligacji /druk nr: LIII/19/2009/. 
5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r. 
/druk nr: LIII/20/2009/. 

6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r. 
/druk nr: LIII/21/2009/. 

7. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r.  

8. Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu Gospodarki Zasobem 
Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 rok /druk nr: LIII/16/2009/. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu administracji 
rządowej przez Gminę Miasto Rzeszów /druk nr: LII/2/2009/. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia woli utworzenia wspólnie z Województwem 
Podkarpackim spółki pod nazwą: Podkarpackie Centrum Kongresowo – 
Wystawiennicze spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

11. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Zarządu 
Budynków Mieszkalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością /druk nr: 
LIII/11/2009/. 

12. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /druk nr: LII/1/2009/. 

13. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 

14. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. 

15. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. 

16. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /druk nr: LII/5/2009/. 

17. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 
usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /druk nr: LIII/14/2009/. 

18. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę                
i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów 
przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Usług Wielobranżowych 
„GO – KOM” w Boguchwale Sp. z o.o. /druk nr: LIII/15/2009/. 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości, 
położonej przy ul. Seniora w Rzeszowie, na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej Nowe 
Miasto w Rzeszowie, oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży /druk nr: 
LI/2/2009/. 

20. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. 
Żeglarskiej /druk nr: LI/3/2009/. 

21. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 
Broniewskiego w Rzeszowie /druk nr: LI/4/2009/. 

22. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Rzeszowie przy ul. Zawiszy Czarnego /druk nr: LI/5/2009/. 

23. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie /druk 
nr: LI/6/2009/. 
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24. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/100 części wieczystego 
użytkowania nieruchomości zabudowanej, położonej w Rzeszowie przy ul. Strażackiej 
/druk nr: LII/3/2009/. 

25. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (działki 
przy ul. Ustrzyckiej w Rzeszowie) /druk nr: LIII/1/2009/. 

26. Uchwala w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy    
Al. Piłsudskiego /druk nr: LIII/4/2009/. 

27. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Dąbrowskiego 
w Rzeszowie /druk nr: LIII/9/2009/. 

28. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa (Uchwała Nr LXIII/227/2006   
z dnia 26 września 2006 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
przy ul. Szopena) /druk nr: LIII/10/2009/. 

29. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 24/1/2009 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa       
w rejonie al. Armii Krajowej /druk nr: LIII/5/2009/. 

30. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 178/5/2009 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 10/7/96 zespołu usług 
publicznych i komercyjnych na osiedlu Nowe Miasto w Rzeszowie /druk nr: 
LIII/6/2009/. 

31. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 179/6/2009 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 17/3/99 zespołu usług 
nieuciążliwych w rejonie alei Armii Krajowej w Rzeszowie /druk nr: LIII/7/2009/. 

32. Uchwała w sprawie uchylenia uchwał Rady Miasta Rzeszowa w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego /druk nr: 
LIII/8/2009/. 

33. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 90/20/2004 „Wilkowyja – Kamionka II” w Rzeszowie /druk nr: 
LIII/22/2009/. 

34. Uchwała w sprawie utworzenia na terenie miasta Rzeszowa obwodów głosowania      
w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych przez Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej na dzień 7 czerwca 2009 r. /druk nr: LIII/13/2009/. 

35. Uchwała w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych na lata 2009 – 2013” /druk nr: LIII/2/2009/.  

36. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Programu Stypendialnego Miasta Rzeszowa 
/druk nr: LIII/17/2009/. 

37. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla /druk nr: LIII/3/2009/. 
38. Uchwała w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia „Podkarpacka Sieć 

Szerokopasmowa”.  
39. Uchwała w sprawie powołania Komisji Współpracy z Zagranicą Rady Miasta 

Rzeszowa /druk nr: LI/1/2009/. 
40. Uchwała w sprawie nadania statutu Estradzie Rzeszowskiej. 
41. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów”. 
42. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Miasto Rzeszów”, logo            

i herbu Miasta Rzeszowa. 
43. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
44. Zapytania i interpelacje. 
45. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad LIII sesji Rady Miasta. 
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Ad. 1. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości, na odstąpienie od 

żądania zwrotu udzielonej bonifikaty oraz na zaciągnięcie zobowiązań finansowych na okres 

przekraczający rok budżetowy. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

LIII/12/2009 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

Poprosiła o przyjęcie, w ramach autopoprawki, następujących zmian: 

1. uzupełnienie podstawy prawnej o art. 699 ustawy – kodeks cywilny, 

2. w § 2 pkt 2 otrzymuje brzmienie: „Do okresu 15 lat, o których mowa w ust. 1, nie 

będzie wliczony okres niemożliwości korzystania i pobierania pożytku przez 

dzierżawcę z przedmiotu umowy związany z realizacją inwestycji.” 

 

Pan inż. arch. Jerzy Wowczak – szef zespołu, który opracował projekt rozbudowy 

zabytkowego Konwentu O.O. Bernardynów wraz z budową ogrodu i podziemnego parkingu, 

przedstawiając główne założenia planu, poinformował: „Projekt, który został opracowany     

w 2008 roku, poprzedzony został analizą historyczną, krajobrazową oraz kompozycyjną. 

Teren jest rozpoznawalny nie tylko przez mieszkańców Rzeszowa. Jest to miejsce na 

skrzyżowaniu dwóch dróg krajowych. Wszystkim podróżującym przez miasto to miejsce 

jednoznacznie kojarzy się, poprzez znak przestrzenny, jakim jest istniejący w tym miejscu 

pomnik. Zanim przystąpiliśmy do opracowania projektu zbadaliśmy co dawnej działo się       

w tym miejscu. Zostało opracowane studium historyczne. Niektóre stare fotografie 

przedstawię Państwu bez komentarza. Rzeszów ma tzw. stare miasto, które jest wpisane do 

rejestru zabytków. Teren, który objęty jest planem zagospodarowania znajduje się na obrzeżu 

starego miasta. Obecny sposób wykorzystania terenu bardzo kontrastuje z zabytkową 

budowlą Klasztoru O.O. Bernardynów. Po analizach kompozycyjnych i historycznych, zespół 

projektowy przystąpił do analiz istniejących dokumentacji. Próbowaliśmy wyszukać 

uwarunkowania formalne, które dotyczą tego placu. Plac przy Rondzie, przy Urzędzie 

Wojewódzkim oraz Konwencie Ojców Bernardynów można podporządkować kilku zasadom 

kompozycyjnym. Komponując ten plac należy pamiętać, że jest on w bezpośrednim 

sąsiedztwie Urzędu Wojewódzkiego, obok zabytkowego Klasztoru, a jednocześnie przy 

ważnym węźle komunikacyjnym. Bardzo trudnym zadaniem będzie, aby ten plac przywrócić 

do reprezentacyjnej przestrzeni publicznej. W przedłożonym projekcie postanowiliśmy 
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nawiązać do dwóch reprezentacyjnych budynków tj. Urzędu Wojewódzkiego i zabytkowego 

Klasztoru O.O. Bernardynów, poprzez wprowadzenie łuku kompozycyjnego i zaakcentowanie 

go modułem ogrodowym w postaci labiryntu. Pod płytą ogrodu planuje się budowę parkingu 

podziemnego. Na obecnie funkcjonującym parkingu jest ok. 200 miejsc dla samochodów 

osobowych. W opracowanej koncepcji liczba miejsc parkingowych nie ulega zmianie. Zgodnie 

z planem, płyta główna parkingu nie wychodzi ponad istniejący teren, w okolicy Ronda. 

Zakresem opracowania objęta jest także rozbudowa Klasztoru o mały, kubaturowo, obiekt. 

Zespół projektowy przygotował dwie koncepcje. Jedna z nich zakładała większą ingerencję   

w strukturę obecnej zabudowy, natomiast druga przewiduje tylko dobudowę małego obiektu, 

od strony projektowanego placu. Chciałbym przypomnieć, że w przeszłości, w tym miejscu 

były stawy przyklasztorne. Później ten teren został zagospodarowany na ogrody i sady. 

Nawiązując do tradycji, planowana jest budowa sadzawki z roślinnością wodną.” 

 

Radny Pan Jan Mazur – zabierając głos w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa, 

powiedział: „Chciałbym poinformować Wysoką Radę, że Klub Radnych „Rozwój Rzeszowa” 

postanowił zwrócić się do Pana Prezydenta z prośbą o podjęcie rozmów z Zakonem Ojców 

Bernardynów w sprawie geodezyjnego wydzielenia działki, na której znajduje się Pomnik 

Walk Rewolucyjnych oraz nieodpłatnego przekazania jej, wraz z pomnikiem, na rzecz Miasta. 

Chciałbym przypomnieć, że do obowiązków właściciela należy utrzymywanie i konserwacja 

pomnika. W przypadku przekazania, te obowiązki będą spoczywać na Mieście.                       

Z dotychczasowych informacji wynika, że Klasztor nie planuje rozbiórki pomnika, 

Zaproponowane rozwiązanie będzie korzystne dla obu stron.” 

 

Radny Pan Bogusław Sak – poprosił o informację czy planowany ogród będzie 

ogólnodostępny. Zapytał, jaki cel ma spełniać ogrodzenie widoczne na przedłożonym 

Radnym planie. 

 

Pan inż. arch. Jerzy Wowczak – profesor Politechniki Krakowskiej - udzielając 

odpowiedzi, poinformował: „Nie byłoby większego sensu gdybyśmy, projektując ogród          

w historycznej części Rzeszowa, nie udostępnili go  mieszkańcom miasta. Projektujemy 

przestrzeń publiczną. Założeniem projektu jest, że ogród będzie otwarty. Inną rzeczą jest 

sposób ochrony ogrodu. Koszty założenia ogrodu będą dość duże. Planuje się nasadzenia 

rzadkich gatunków roślin. Zgodnie z koncepcją, zostanie wykonana fontanna i sadzawka        

z roślinnością wodną. Wykonany zostanie labirynt. Trzeba w jakiś sposób zabezpieczyć to 
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miejsce. Dodatkowo konieczne jest zabezpieczenie parkingu podziemnego. W założeniu 

przyjęto, że parking, na 200 samochodów osobowych, będzie parkingiem typu otwartego tzn. 

będzie przewietrzany. Wzdłuż planowanej fosy będą znajdować się otwory, przez które będzie 

następować wentylowanie parkingu. Jest to bardzo bezpieczne rozwiązanie. Z tych względów 

zaplanowano, po obrysie terenu objętego planem, budowę ogrodzenia. Teren objęty planem 

nie obejmuje działki, na której znajduje się pomnik. Nie ma on znaczenia dla opracowanej 

kompozycji. Pomnik został poza granicą tzw. starego miasta. Należy on do przestrzeni 

komunikacyjnej.” 

 

Radny Pan Andrzej Dec – poinformował, że Klub Radnych Platformy Obywatelskiej 

popiera wniosek Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” o skierowanie prośby do Prezydenta 

Miasta w sprawie podjęcia rozmów na temat nieodpłatnego przekazania terenu, wraz               

z Pomnikiem Walk Rewolucyjnych, na rzecz Miasta.  

 

Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Z przedłożonego 

projektu uchwały wynika, że proponowane rozwiązanie jest korzystne finansowo dla Miasta. 

Według wyliczeń przedstawionych na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej                 

i Inwestycji wynika, że koszty ponoszone przez Miasto w ramach tej dzierżawy, to tylko 

niecałe pięćdziesiąt procent obecnych zysków z tego terenu. Jeżeli w przyszłości powstanie 

parking na tę samą ilość miejsc parkingowych, to wpływy do kasy miejskiej będą na 

podobnym poziomie. Nie ma więc niebezpieczeństwa, że zaproponowane rozwiązanie jest 

nieekonomiczne. Na posiedzeniu Komisji padło także pytanie, czy podobne rozwiązanie 

zostałoby zaproponowane także w przypadku inwestora prywatnego. Było to prowokacyjne 

zapytanie. Rozważając wszystkie aspekty tej sprawy, byłbym skłonny przypuszczać, że także    

w przypadku prywatnego inwestora takie rozwiązanie byłoby możliwe. Miasto zyskuje 

parking, z którego będzie korzystało przez 15 lat, pobierając opłatę parkingową. Dodatkowo 

zyskuje park. Zasadniczym pytaniem jest, który z prywatnych inwestorów zdecydowałby się na 

jego budowę? Tym bardziej, że park ma służyć celom publicznym. Ma być ogólnie dostępny. 

Chciałbym powiedzieć kilka słów na temat przedstawionego projektu rozbudowy zabytkowego 

Konwentu O.O. Bernardynów wraz z budową ogrodu i podziemnego parkingu. Projektanci 

tego zamierzenia dokonali szerokiej analizy historycznej przed przystąpieniem do własnych 

rozwiązań projektowych. Jednym z wielkich walorów tego projektu jest szacunek dla 

przestrzeni historycznej, dla historycznej urbanistyki i architektury. Takich rozwiązań            
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w Rzeszowie brakuje. Mam nadzieję, że ten przykład posłuży innym inwestorom, a przede 

wszystkim Miastu, przy planowaniu i realizacji różnych inwestycji.” 

 

Radny Pan Zdzisław Daraż – poprosił o informację, w związku z planowaną budową 

podziemnego parkingu, ile ziemi trzeba będzie wywieźć i jaki wpływ planowana inwestycja 

będzie miała na ruch samochodowy w tym rejonie miasta. 

 

Pan inż. arch. Jerzy Wowczak – profesor Politechniki Krakowskiej - udzielając 

wyjaśnień, poinformował: „Została opracowana tylko koncepcja zagospodarowania terenu. 

To nie jest projekt budowlany. Nie umiem odpowiedzieć na stawiane pytania. Mogę podać 

przykład realizacji dwukondygnacyjnego parkingu, na ok. 600 miejsc, które obecnie jest 

realizowany w Krakowie. Jest to inwestycja trzykrotnie mniejsza, niż zaplanowana                  

w Rzeszowie. Realizowany on jest na obszarze ok. 1 hektara, czyli dziesięć tysięcy metrów 

kwadratowych. Głębokość wykopu wyniesie siedem i pół metra. Sumując te dane, otrzymamy 

siedemdziesiąt pięć tysięcy metrów sześciennych. Jeżeli podzielimy tę wielkość przez trzy, to 

otrzymamy liczbę, o którą pytał Pan Radny, tj. dwadzieścia tysięcy metrów sześciennych. Ta 

liczba może być jeszcze mniejsza z uwagi na to, że parking w Rzeszowie będzie tylko              

w połowie zagłębiony. Spadek terenu jest tak uformowany, że nie będzie konieczności 

wykonania pełnego zagłębienia. Dodatkowo, posadowienie parkingu będzie uwarunkowane 

wysokim poziomem wód gruntowych. Biorąc powyższe dane szacuję, że będzie konieczność 

wywiezienia ok. piętnastu tysięcy metrów sześciennych ziemi. Przypomnę, że obowiązkiem 

wykonawcy jest opracowanie projektu organizacji robót, który musi być m.in. uzgodniony       

z zarządcą dróg. Jeżeli projekt zostanie poprawnie przygotowany, realizacja inwestycji nie 

będzie uciążliwa dla mieszkańców.” 

 

Radny Pan Andrzej Dec – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

 

 Wniosek zgłoszony przez Radnego Pana Andrzeja Deca został przyjęty 18 głosami 

„za”, przy 3 głosach przeciwnych i 6 głosach wstrzymujących. 

 

Głos zabrali Radni, zgłoszeni do dyskusji przed wnioskiem złożonym przez Radnego Pana 

Andrzeja Deca.  
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Radny Pan Sławomir Gołąb – poprosił o informację czy planowana dobudowa do Kościoła 

Ojców Bernardynów była konsultowana z konserwatorem zabytków. Zauważył, że 

nowoczesna bryła planowanej przybudówki nie będzie współgrała z historycznym obiektem 

Zakonu. 

 

Pan inż. arch. Jerzy Wowczak – profesor Politechniki Krakowskiej - odpowiadając, 

stwierdził:  „Nikt nie podjąłby się opracowania projektu, w sąsiedztwie historycznego obiektu 

Rzeszowie, bez konsultacji z konserwatorem zabytków. Było opracowanych kilka koncepcji 

powiększenia Klasztoru. W wyniku uzgodnień, planowana rozbudowa została ograniczona 

tylko do niskiej dobudówki, która nie naruszy głównej bryły obiektu.” 

 

Radny Pan Jan Mazur – zabierając głos w dyskusji, zapytał: „Z przedstawionej informacji 

wynika, że w ogrodzie zostanie zasadzona rzadka roślinność, wymagająca odpowiedniej 

opieki. Kto będzie sprawował opiekę nad ogrodem i z jakich środków będzie on 

utrzymywany? Dzisiaj rozpatrujemy propozycję przekazania środków z budżetu Miasta dla 

Zakonu Ojców Bernardynów, które pozwolą realizować przedsięwzięcie z udziałem środków 

unijnych. Z chwila zakończenia inwestycji, kto przejmie obowiązek utrzymywania ogrodu         

i parkingu w należytym stanie, po zakończeniu piętnastoletniej dzierżawy?” 

 

Pan inż. arch. Jerzy Wowczak – profesor Politechniki Krakowskiej - poinformował, że: 

„Obecnie mówimy o perspektywie piętnastu lat, czyli okresu dzierżawy. Ta konstrukcja będzie 

trwała sto pięćdziesiąt lat. Ogród powinien tak długo spełniać swoją funkcję, jak długo będzie 

funkcjonował parking. Co to oznacza w praktyce? Parking przynosi dochód. Część dochodów 

właściciel parkingu przeznaczy na utrzymanie ogrodu.” 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o wyjaśnienia dotyczące konstrukcji budowy parkingu, 

w związku z istniejącymi warunkami gruntowymi i wodnymi.  

 

Pan inż. arch. Jerzy Wowczak – profesor Politechniki Krakowskiej - udzielając 

wyjaśnień, poinformował: „Jesteśmy w fazie opracowania koncepcji. Nie zostały jeszcze 

przyjęte decyzje projektowe. Jest wstępne opracowanie dotyczące podłoża. Wstępny projekt 

zakłada, że płyta parkingu będzie powyżej wód gruntowych. To jest pierwszy warunek 

projektowania bezpiecznej konstrukcji w obiektach podziemnych. Odnośnie sposobu 

posadowienia inwestycji chciałbym poinformować, że to zadanie będzie należeć do zespołu 



 14

opracowującego projekt budowlany i wykonawczy. Przy opracowywaniu koncepcji rozważane 

były dwie możliwości. Skłaniamy się do rozwiązania polegającego na posadowieniu 

konstrukcji na płycie, z wymianą gruntu nasypowego, który w tym miejscu zalega na 

głębokości około trzech metrów. Ostateczna decyzja zapadnie po obliczeniach statycznych. 

Planowany obiekt nie będzie wysoki. Będzie miał jedną kondygnację obciążoną tłumem. Jeżeli 

obliczenia wykażą, że ta koncepcja nie będzie mogła być zrealizowana, będzie konieczność 

wprowadzenia innych rozwiązań, np. posadowienie na palach lub wykonanie studni.” 

 

Pan Jan Burek – Wicemarszałek Województwa Podkarpackiego – zabierając głos, 

powiedział: „Projekt dotyczący rozbudowy zabytkowego Konwentu O.O. Bernardynów wraz   

z budową ogrodu i podziemnego parkingu został wpisany na listę indykatywną. Projekt jest 

wpisany w tzw. działanie 7.1 – rewitalizacja miast, w Regionalnym Programie Operacyjnym, 

który prowadzi samorząd Województwa Podkarpackiego. Na to działanie przeznaczono 

środki w wysokości 37 mln euro. Te środki nie mogą być przeznaczone na inne zadania. 

Projekt ten jest preferowany. Dofinansowanie na realizację zadania wyniesie 85% środków 

unijnych, tj. 6 mln 120 tys. euro. Pozostałe projekty, które będą realizowane w drodze 

konkursów, mogą uzyskać maksymalne dofinansowanie w wysokości 2 mln euro. Urząd 

Marszałkowski ma do dyspozycji środki w wysokości 30 mln euro. Wynika stąd, że 15 miast 

może ubiegać się o dofinansowanie zadań ze środków unijnych. Rzeszów jest stolicą 

województwa. Dlatego też projekt ten został wpisany na listę indykatywną jako jedyne 

zadanie. Pozostałe projekty, które będą zgłaszane, mogą otrzymać maksymalne 

dofinansowanie w wysokości 2 mln euro. Chciałbym przypomnieć, że w Rzeszowie zostały już 

zrealizowane inne inwestycje, wsparte dofinansowaniem ze środków unijnych. Filharmonia 

Rzeszowska otrzymała dofinansowanie w wysokości 36 mln euro. Także Uniwersytet 

Rzeszowski otrzymał wsparcie w kwocie 53 mln euro. Z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Politechnika Rzeszowska otrzymała dofinansowanie w wysokości 20 mln euro. 

Są to inwestycje miastotwórcze. Inwestycje bardzo ważne w czasie trwania dyskusji na temat 

powołania obszarów metropolitarnych. To są inwestycje, które budują infrastrukturę 

metropolii. Moim zdaniem, jako mieszkańca Rzeszowa i Radnego Sejmiku Województwa 

Podkarpackiego, ta inwestycja jest bardzo potrzebna w mieście. Proszę o nią.”  

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości, na odstąpienie 

od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty oraz na zaciągnięcie zobowiązań finansowych 
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na okres przekraczający rok budżetowy /z autopoprawkami/ została przyjęta 21 głosami 

„za”, przy 8 głosach przeciwnych. 

 

 Wniosek o treści: „Rada Miasta Rzeszowa wnioskuje do Pana Prezydenta                   

o wystąpienie do Prowincji Niepokalanego Poczęcia Zakonu Braci Mniejszych Św. 

Franciszka w Krakowie, Konwent OO. Bernardynów w Rzeszowie z propozycją 

nieodpłatnego, lub za symboliczną złotówkę, przekazania na rzecz Miasta Pomnika Walk 

Rewolucyjnych, wraz z terenem na których pomnik jest posadowiony." został przyjęty            

27 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 2. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz            

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/18/2009 stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu/. 

Poprosiła o przyjęcie, w ramach autopoprawki, zmiany w § 14 polegającej na wprowadzenie 

zapisu o treści:  

Dział 926 rozdział 92601 

nazwa dotychczasowa nazwa po zmianie 

Przebudowa basenów otwartych ROSiR Przebudowa basenów otwartych 

Rzeszowskiego Ośrodka sportu i rekreacji – 

etap I 

 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że omawiany projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez: 

- Komisje Ekonomiczno – Budżetową, 

- Komisję Kultury i Promocji, w zakresie swojego działania 

- Komisję Edukacji, w zakresie swojego działania, 

- Komisję Rodziny i Pomocy Społecznej, w zakresie swojego działania, 

- Komisję Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, w zakresie swojego działania. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. /z autopoprawką/ 

została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 3. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz            

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że omawiany projekt 

uchwały jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Ekonomiczno – Budżetowa oraz 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2009 r.                       

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 4. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie emisji obligacji. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku  nr LIII/19/2009 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Poprosiła o przyjęcie, w ramach autopoprawki, zmianę zapisu pkt 3 w § 2, który otrzymuje 

brzmienie: „Przebudowę ul. Św. Rocha, etap I, II, III – od działki 874 do ul. Św. Marcina”. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że omawiany projekt 

uchwały jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Ekonomiczno – Budżetowa oraz 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 



 17

 Uchwała w sprawie emisji obligacji /z autopoprawką/ została przyjęta 

jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Ad. 5. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r.  

Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku  nr LIII/20/2009 stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że omawiany projekt 

uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Ekonomiczno – 

Budżetową.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r.      

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 

 

Ad. 6. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r.  

Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku  nr LIII/21/2009 stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że omawiany projekt 

uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Ekonomiczno – 

Budżetową oraz Komisję Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r.      

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 

Ad. 7.  

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r.  

Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że omawiany projekt 

uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Ekonomiczno – 

Budżetową oraz Komisję Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji      

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2009 r.      

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 

Ad. 8. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu Gospodarki Zasobem 

Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 rok Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr LIII/16/2009 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że omawiany projekt 

uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Ekonomiczno – 

Budżetową. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu Gospodarki Zasobem 

Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 rok /w zaproponowanej wersji/ została 

przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 9. 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania               

z zakresu administracji rządowej przez Gminę Miasto Rzeszów. Odczytał uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr LII/2/2009 stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że omawiany projekt 

uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu 

administracji rządowej przez Gminę Miasto Rzeszów /w zaproponowanej wersji/ została 

przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Ad. 10. 

Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia 

wspólnie z Województwem Podkarpackim spółki pod nazwą: Podkarpackie Centrum 

Kongresowo – Wystawiennicze spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projekt uchwały /projekt uchwały, wraz               

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 
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Pan Jan Burek – Wicemarszałek Województwa Podkarpackiego – zabierając głos, 

powiedział: „Chciałbym poinformować, że jest możliwość otrzymania środków na realizację 

Podkarpackiego Centrum Kongresowo – Wystawienniczego w wysokości 8,5 mln euro. 

Odbyły się rozmowy z ministrem nadzorującym realizację Programu Rozwoju Polski 

Wschodniej. Jest duża szansa, że samorząd otrzyma środki, o które będzie wnioskował. 

Udziałem Województwa Podkarpackiego byłaby działka przy Alei Witosa, która byłaby 

wniesiona aportem do tworzonej spółki. Wszystkie województwa w Polsce wschodniej mają 

już takie centra kongresowo – wystawiennicze. Wskazane jest aby powstało ono również        

w Rzeszowie. Planowane Centrum wymaga odpowiedniej przestrzeni. Konieczna jest budowa 

parkingów i dojazdów. Planowana jest także budowa centrum techniki lotniczej, gdzie swoje 

stałe miejsce miałaby wystawa związana z Doliną Lotniczą. Jest opracowana wstępna 

koncepcja budowlana. Konieczne jest zabezpieczenie odpowiednich pomieszczeń na 

organizację wystaw, kongresów, na promowanie innowacyjności Rzeszowa. Musi być to 

obiekt służący zarówno Miastu, jak i Województwu. Usytuowanie Centrum w pobliżu Urzędu 

Marszałkowskiego, Urzędu Wojewódzkiego i planowanego Urzędu Miasta jest bardzo dobrym 

rozwiązaniem. Z chwilą utworzenia Centrum Kongresowo – Wystawienniczego powstanie      

w Rzeszowie nowoczesne centrum administracyjne. Planowana inwestycja spotkała się            

z bardzo dobrym przyjęciem ze strony przedstawicieli biznesu. Deklarują oni pomoc               

w wyposażeniu Centrum. Obecnie najważniejszą sprawą jest powołanie Spółki, która będzie 

występować o środki unijne, a po zakończeniu inwestycji prowadzić i zarządzać Centrum. 

Bardzo proszę o poparcie inicjatywy powołania Spółki, która umożliwi realizację tej tak 

bardzo potrzebnej inwestycji dla Miasta i Województwa.” 

 

Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – poinformowała, 

że: „Spółka jest tworzona w celu realizacji Centrum Kongresowo – Wystawienniczego. Aby 

uzyskać środki z funduszy unijnych konieczne jest spełnienie określonych  warunków. Muszą 

być m.in. wyraźnie wskazane funkcje obiektu. We wniosku zostały wskazane trzy funkcje: 

wystawienniczo – handlowa, centrum interaktywnej edukacji oraz organizacja kongresów, 

które będą miały na celu, np. promocję Miasta i Województwa, wymianę międzynarodową.” 

 

Radny Pan Robert Kultys – przedstawiając swoje stanowisko do przedłożonej propozycji, 

powiedział: „Centrum powinno łączyć różne funkcje. Działać na rzecz biznesu, ale również 

promować rozwój techniki, szczególnie wśród młodzieży. Mam nadzieję, że funkcja 

interaktywnej edukacji młodzieży nie będzie tylko marginesem w działalności Centrum. 
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Proszę o przekazywanie Radnym informacji na temat planów budowy, planów jego 

funkcjonowania, przy realizacji poszczególnych etapów powstawania Centrum Kongresowo – 

Wystawienniczego. Proszę również Pana Marszałka Województwa Podkarpackiego                 

i Prezydenta Miasta o wybór projektu w drodze konkursu. Wybór miejsca jest bardzo dobry. 

Powinien powstać tam budynek o wysokim standardzie architektonicznym. 

Zagospodarowanie przestrzeni publicznej powinno być miastotwórcze. Dlatego też jeszcze raz 

proszę aby projekt obiektu i zagospodarowania przestrzeni został opracowany w drodze 

konkursu.” 

 

Radny Pan Zdzisław Daraż – stwierdził, że w Rzeszowie brak jest placówki spełniającej 

rolę centrum kultury Miasta i Województwa. Zauważył, że Wojewódzki Dom Kultury nie 

spełnia tej roli. Poprosił Prezydenta Miasta o wsparcia działań na rzecz budowy 

nowoczesnego Wojewódzkiego Domu Kultury w Rzeszowie. 

 

Radny Pan Bogusław Sak- poprosił o informację czy możliwe jest otrzymanie środków 

unijnych, w ramach programu rewitalizacji obszarów miejskich, na budownictwo realizowane 

przez spółdzielnie mieszkaniowe.  

 

Pan Jan Burek – Wicemarszałek Województwa Podkarpackiego – poinformował, że na 

realizację programów związanych z rewitalizacją obszarów miejskich pozostały do 

rozdysponowania środki  w wysokości 30 mln euro. Zauważył, że jest możliwość pozyskania 

również środków z  Programu „Spójność wewnątrzregionalna”, gdzie w ramach funduszy 

tzw. obszarów miejskich można składać wnioski o dofinansowanie budownictwa 

mieszkaniowego.   

 Uchwała w sprawie wyrażenia woli utworzenia wspólnie z Województwem 

Podkarpackim spółki pod nazwą: Podkarpackie Centrum Kongresowo – 

Wystawiennicze spółka z ograniczoną odpowiedzialnością /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 11. 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Miejskiego Zarządu Budynków Mieszkalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Następnie odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz   
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z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/11/2009 stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Zarządu 

Budynków Mieszkalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością /w zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 

 

Ad. 12. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Spółka z o.o. Następnie odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LII/1/2009 stanowi załącznik nr 

17 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Ad. 13. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 
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podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Spółka z o.o. Następnie odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Ad. 14. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka 

z o.o. Następnie odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Ad. 15. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 
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podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka 

z o.o. Następnie odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Ad. 16.  

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Spółka z o.o. Następnie odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LII/5/2009 stanowi załącznik nr 

21 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Ad. 17.  
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Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. Następnie 

odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz               

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/14/2009 stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia cen za 

usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej /w zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 18. 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 

Rzeszów przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Usług Wielobranżowych 

„GO – KOM” w Boguchwale Sp. z o.o. Następnie odczytał uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

LIII/15/2009 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Radny Pan Andrzej Dec -  zabierając głos w dyskusji, stwierdził: „Na posiedzeniu Komisji 

Gospodarki Komunalnej i inwestycji została podana informacja, z której wynika, że Firma 

„GO – KOM” utrzymała wysokość amortyzacji, ustaloną dla sieci kanalizacyjnej. 

Poinformowano również Radnych, że część sieci kanalizacyjnej w Gminie Boguchwała nie 
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jest własnością tej firmy i nie podlega naliczeniu amortyzacji. Tym samym wpływy                   

z amortyzacji, jakie „GO – KOM” pobiera, pochodzą wyłącznie z wpłat mieszkańców Osiedla 

Zwięczyca. Zatem powinny być inwestowane w utrzymanie i rozbudowę kanalizacji na tym 

terenie. Chciałbym uzyskać informację czy udało się uzyskać deklarację ze strony Firmy „GO 

– KOM”, że pozyskane środki z amortyzacji zostaną reinwestowane.” 

 

Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – 

udzielając wyjaśnień, poinformowała: „Amortyzacja dotycząca terenu Osiedla Zwięczyca 

liczona jest procentowo. Również podatek dla nieruchomości znajdującej się na tym terenie 

obliczany jest proporcjonalnie w stosunku do całej sieci kanalizacyjnej.” 

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – uzupełniając odpowiedź na 

pytanie Radnego Pana Andrzeja Deca odnośnie naliczania amortyzacji i inwestowania 

środków z niej uzyskanych, poinformował: „Rada Gminy Boguchwała przekazała na rzecz 

Formy „GO – KOM” sieć wodociągowo – kanalizacyjną znajdującą się na terenie Zwięczycy. 

Wraz z uchwaleniem taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków Zakład Gospodarki Komunalnej i Usług Wielobranżowych „GO – KOM” 

przedstawia równocześnie plan remontów i modernizacji. Jest to załącznik wymagany przy 

uchwale dotyczącej ustalenia wysokości taryf. Z uwagi na to, że przedstawiciele Miasta nie 

biorą udziału w negocjacjach dotyczących ustalenia wysokości taryf, brak jest informacji jaki 

zakres remontów i modernizacji przewidziany jest do realizacji w 2009 roku. Wpływy             

z amortyzacji muszą być przeznaczone na inwestycje dotyczące sieci kanalizacyjnej, 

znajdującej się na terenie Zwięczycy. 

 

 Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę                

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów 

przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Usług Wielobranżowych „GO 

– KOM” w Boguchwale Sp. z o.o. /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 

jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 

Ad. 19. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości, położonej przy ul. Seniora        
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w Rzeszowie, na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej Nowe Miasto w Rzeszowie, oraz 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży /druk nr: LI/2/2009/. Następnie odczytał 

uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr LI/2/2009 stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały wnioskując o udzielenie bonifikaty w wysokości 99%. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości, 

położonej przy ul. Seniora w Rzeszowie, na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej Nowe 

Miasto w Rzeszowie, oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży /z wnioskiem Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji o udzielenie bonifikaty w wysokości 99%/ została 

przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 20. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Żeglarskiej. Następnie 

odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz               

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LI/3/2009 stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy 

ul. Żeglarskiej /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami 

„za”). 
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Ad. 21. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Broniewskiego w Rzeszowie. Następnie 

odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz               

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LI/4/2009 stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 

Broniewskiego w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie 

(29 głosami „za”). 

 

Ad. 22.  

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ul. 

Zawiszy Czarnego. Następnie odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LI/5/2009 stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 

położonej w Rzeszowie przy ul. Zawiszy Czarnego /w zaproponowanej wersji/ została 

przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 
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Ad. 23. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie. Następnie odczytał uzasadnienie 

do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr LI/6/2009 stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie      

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 

Ad. 24. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/100 części wieczystego użytkowania nieruchomości 

zabudowanej, położonej w Rzeszowie przy ul. Strażackiej. Następnie odczytał uzasadnienie 

do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr LII/4/2009 stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 

Poprosił o wprowadzenie zmiany do treści uchwały, w ramach autopoprawki, polegającej na 

zmianie nazwy ulicy. W miejsce „ul. Strażacka” należy wprowadzić zapis „ul. 

Trembeckiego”.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały, wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/100 części 

wieczystego użytkowania nieruchomości zabudowanej, położonej w Rzeszowie przy ul. 

Strażackiej /wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Ad. 25. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. Następnie odczytał uzasadnienie do 

przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony 

na druku nr LIII/1/2009 stanowi załącznik nr 30 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

(działki przy ul. Ustrzyckiej w Rzeszowie) /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 

jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Ad. 26. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy Al. Piłsudskiego. Następnie 

odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz               

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/4/2009 stanowi załącznik nr 31 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwala w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy    

Al. Piłsudskiego /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (30 głosami 

„za”). 

 

Ad. 27. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Dąbrowskiego w Rzeszowie. Następnie 

odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz               

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/9/2009 stanowi załącznik nr 32 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 

Dąbrowskiego w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie 

(30 głosami „za”). 

 

Ad. 28. 

Pan Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 

Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 105/108 cz. Prawa 

własności nieruchomości niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ul. Szopena. 

Następnie odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały /projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/10/2009 stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 

Ad. 29. 

Pani Lidia Szczepanik – Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa                

– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany Nr 24/1/2009 Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie al. Armii Krajowej. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz            

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/5/2009 stanowi załącznik nr 34 do 

protokołu. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 24/1/2009 Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa          

w rejonie al. Armii Krajowej /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie 

(30 głosami „za”). 

 

Ad. 30. 

Pani Lidia Szczepanik – Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa                

– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany Nr 178/5/2009 Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 10/7/96 zespołu usług publicznych i komercyjnych na osiedlu Nowe 
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Miasto w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/6/2009 

stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 178/5/2009 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 10/7/96 zespołu usług 

publicznych i komercyjnych na osiedlu Nowe Miasto w Rzeszowie /w zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 31. 

Pani Lidia Szczepanik – Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa                

– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany Nr 179/6/2009 Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 17/3/99 zespołu usług nieuciążliwych w rejonie alei Armii Krajowej         

w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/7/2009 stanowi 

załącznik nr 36 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 

uchwały. 

 

Radny Pan Robert Kultys – złożył wniosek o treści: „Rada Miasta Rzeszowa wnioskuje aby 

przy opracowywaniu zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego              

w rejonie Al. Armii Krajowej zapisy dotyczące architektury i urbanistyki korespondowały        

z bryłą i otoczeniem Skarbca NBP.” 
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 Wniosek został przyjęty 23 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 179/6/2009 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 17/3/99 zespołu usług 

nieuciążliwych w rejonie alei Armii Krajowej w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Ad. 32. 

Pani Lidia Szczepanik – Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa                

– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia 

uchwał Rady Miasta Rzeszowa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego /projekt uchwały przedstawiony na druku nr 

LIII/8/2009 stanowi załącznik nr 37 do protokołu/. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /uzasadnienie stanowi załącznik nr 38 do protokołu/.  

 

Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały, 

jednocześnie wnioskując o natychmiastowe przystąpienie do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Krakowska – Wiadukt”. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – zabierając głos w dyskusji, stwierdził: „Rada Miasta, na 

przestrzeni kilku lat, podejmowała uchwały w sprawie przystąpień do opracowania czterech 

planów, które z różnych przyczyn nie zostały wykonane. Przyczyny te są różne. Generalnie, 

nie jest dobrą praktyką, że Rada Miasta podejmuje decyzje o przystąpieniach do opracowania 

planów, które następnie z przyczyn formalnych, nie mogą być uchwalone. Członkowie Komisji 

Gospodarki Przestrzennej uznali, że tam gdzie jest to zasadne i prawnie możliwe, ponownie 

przystąpić do opracowania planów zagospodarowania przestrzennego. Generalnie, zasadą 

powinno być, że jak największy obszar Miasta zostanie objęty planami zagospodarowania.” 

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – stwierdził, że propozycja 

zgłoszona przez Radnego Pana Jacka Kiczka aby ponownie przystąpić do opracowania 

planów zagospodarowania przestrzennego, zgodnie z nowelizacją ustawy                        

o zagospodarowaniu przestrzennym, jest bardzo słuszna. Poinformował, że Biuro Rozwoju 
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Miasta Rzeszowa analizuje możliwości prawne dotyczące ponownego opracowania planów 

zagospodarowania przestrzennego, które są wymienione w omawianym projekcie uchwały.  

 

 Uchwała w sprawie uchylenia uchwał Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 

 

Ad. 33. 

Pani Monika Lachowicz – architekt w Biurze Rozwoju Miasta Rzeszowa                       

– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 90/20/2004 „Wilkowyja – 

Kamionka II” w Rzeszowie /projekt uchwały przedstawiony na druku nr LIII/22/2009 stanowi 

załącznik nr 39 do protokołu. Następnie odczytała uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /uzasadnienie stanowi załącznik nr 40 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 

uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – zabierając głos w dyskusji, stwierdził: „Do omawianego planu 

zagospodarowania przestrzennego mieszkańcy złożyli czternaście uwag. Prezydent Miasta nie 

uwzględnił w całości osiem z nich. Prosiłbym aby Pan Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej odniósł się do decyzji Prezydenta Miasta i przedstawił swoje stanowisko co do 

zasadności odrzucenia uwag. Uważam, że Komisja powinna w większym stopniu 

przeanalizować zgłoszone zastrzeżenia.” 

 

Pan Grzegorz Budzik – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej – 

poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej wszystkie zastrzeżenia     

i uwagi zgłoszone do Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 90/20/2004 

„Wilkowyja – Kamionka II” w Rzeszowie zostały szczegółowo przeanalizowane. 

Przypomniał, że omawiany projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję, która nie wniosła żadnych uwag. 
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Radny Pan Józef Pytlak – prosząc o dodatkowe wyjaśnienia, stwierdził: „Plan 

zagospodarowania przestrzennego „Wilkowyja – Kamionka” obejmuje obszar ok. 36 ha.        

W przedłożonym projekcie planu zapisano, że na większości terenów zabudowa nie może 

przekraczać 10 metrów wysokości. Chciałbym zapytać czy wzięto pod uwagę potrzeby Miasta 

w zakresie budownictwa mieszkaniowego. Potrzeby w tym zakresie są bardzo duże.” 

 

Pani Monika Lachowicz – architekt w Biurze Rozwoju Miasta Rzeszowa – udzielając 

wyjaśnień, poinformowała: „Projekt planu musi być zgodny z ustaleniami Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa. Zgodnie    

z zapisami Studium, większość terenu objętego planem zagospodarowania przeznaczona jest 

pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Analizując istniejące uwarunkowania                  

i położenie tego terenu w szerszym kontekście, zmieniono proporcje dotyczące wyznaczenia 

terenów pod zabudowę jedno i wielorodzinną. W planie zagospodarowania wyznaczono 

obszar o powierzchni 9 ha, który jest przeznaczony pod budownictwo wielorodzinne. Na tym 

terenie może powstać zabudowa mieszkaniowa o wysokości od 3 do 9 kontygnacji. Zapis 

dotyczący wysokości zabudowy do 10 metrów dotyczy budownictwa jednorodzinnego. Jest to 

podyktowane już istniejącą zabudową.” 

 

 Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 90/20/2004 „Wilkowyja – Kamionka II” w Rzeszowie                       

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (26 głosami „za”). 

 

Ad. 34. 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił 

projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie miasta Rzeszowa obwodów głosowania      

w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych przez Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej na dzień 7 czerwca 2009 r. Następnie odczytał uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr LIII/13/2009 stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie utworzenia na terenie miasta Rzeszowa obwodów głosowania      

w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych przez Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej na dzień 7 czerwca 2009 r. /w zaproponowanej wersji/ została 

przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 

 

Ad. 35. 

Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Działań na 

Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2009 – 2013”. Następnie odczytał uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr LIII/2/2009 stanowi załącznik nr 42 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Rodziny 

i Pomocy Społecznej oraz Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały 

omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2009 – 2013” /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 

jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 36. 

Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji - z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Programu Stypendialnego 

Miasta Rzeszowa. Następnie odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LIII/17/2009 stanowi 

załącznik nr 43 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Edukacji 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Programu Stypendialnego Miasta 

Rzeszowa /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 głosami „za”). 

 

Ad. 37. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał projekt uchwały w sprawie 

zarządzenia wyborów do Rady Osiedla /projekt uchwały stanowi załącznik nr 44 do 

protokołu/. Poinformował, że Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Osiedlowymi zaproponowała odbycie wyborów Rady Osiedla Biała w dniu 15 maja 2009 r.    

o godz. 17.00 w Szkole Podstawowej przy ul. Miłej.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla /z propozycją 

zgłoszoną przez Komisję Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Osiedlowymi/ została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Ad. 38. 

Radny Pan Andrzej Dec – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

stowarzyszenia „Podkarpacka Sieć Szerokopasmowa”. Następnie odczytał uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 

nr 45 do protokołu/.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia „Podkarpacka Sieć 

Szerokopasmowa” /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (29 głosami 

„za”). 

 

Ad. 39. 

Radny Pan Artur Berłowski – w imieniu Radnych wnioskodawców przedstawił projekt 

uchwały w sprawie powołania Komisji Współpracy z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa. 
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Następnie odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz  

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LI/1/2009 stanowi załącznik nr 46 do protokołu/.  

 

Pan Waldemar Wywrocki – Przewodniczący Komisji Kultury i Promocji – 

poinformował, że Komisja, po szczegółowej analizie przedstawionej propozycji, nie 

wypracowała opinii do projektu uchwały. Stwierdził, że osobiście popiera powołanie Komisji 

Współpracy z Zagranicą.  

 

Radny Pan Adolf Gubernat – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Uważam, że Rada 

Miasta w swoim działaniu powinna być konsekwentna. Powinna realizować wcześniejsze 

ustalenia. Przypominam, że Rada Miasta uchwaliła program promocji Miasta, w którym jest 

m.in. zapis o rozdziale Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Urzędu Miasta. Z chwilą 

utworzenia odrębnego Wydziału Promocji, w zakresie jego działania powinna być także 

współpraca z zagranicą. Uważam zatem, że jeżeli ma powstać nowa Komisja Rady Miasta, 

powinna ona zajmować się zagadnieniami promocji i współpracy z zagranicą. W zakresie jej 

działania byłoby, m.in. nadzorowanie realizacji programu promocji Rzeszowa. Moim 

zdaniem, Komisje Rady powinny mieć odniesienie do struktury organizacyjnej Urzędu Miasta. 

Dlatego też proponuję powołanie „Komisji Promocji i Współpracy z Zagranicą”, która 

dodatkowo mogłaby opiniować projekty unijne. Proszę o potraktowanie zgłoszonej 

propozycji, jako wniosku formalnego.” 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – przedstawiając swoje stanowisko do przedłożonego projektu 

uchwały, stwierdził: „Zawsze byłem zwolennikiem powołania Komisji zajmującej się 

współpracą z zagranicą. Zgadzam się z argumentacją przedstawioną w uzasadnieniu do 

projektu uchwały oraz propozycją zgłoszoną przez Radnego Pana Adolfa Gubernata.            

W mieście, które ma aspiracje aby odgrywać ważną rolę nie tylko w Polsce, ale także              

i w Europie, powstanie Komisji jest zasadne. Należy zadać sobie pytanie czy jest to dobry 

czas na takie rozwiązanie? Przypomnę, że na początku kadencji zgłosiłem propozycję 

powołania Komisji współpracy z zagranicą. Propozycja ta nie zyskała wówczas aprobaty 

Radnych. Ponownie propozycja powołania Komisji zostaje zgłoszona prawie pod koniec 

kadencji. Należy rozważyć, czy jest to zasadne? Podzielam zdanie, że należy dążyć do 

rozdziału Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Urzędu Miasta. W nowej strukturze 

organizacyjnej Miasta większy nacisk należy położyć na utworzenie jednostki zajmującej się 

współpracą z zagranicą, w tym także pozyskiwaniem środków unijnych. Propozycja 
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powołania Komisji współpracującej z nową jednostką Urzędu jest zasadna. Dlatego też 

proponuję powołanie podkomisji, działającej w ramach Komisji Kultury i Promocji, która 

zacznie wypracowywać zasady współpracy. Natomiast w nowej kadencji Rady Miasta,            

w oparciu o propozycje wypracowane przez podkomisję oraz utworzeniu Wydziału Promocji   

i Współpracy z Zagranicą, powołać Komisję zgodnie z projektem uchwały przedstawionym 

przez Radnego Pana Artura Berłowskiego.” 

 

Radny Pan Andrzej Dec – poinformował, że jest przeciwny powołaniu Komisji Współpracy 

z Zagranicą. Stwierdził, że: „Jest to marginalny zakres działania Rady Miasta. Współpracę     

z zagranicą prowadzi Urząd Miasta, a nie Radni. Komisje spełniają funkcję nadzorczą. 

Komisja Regulaminowo – Statutowa, w grudniu ubiegłego roku, skierowała wniosek do 

Przewodniczącego Rady Miasta o treści: <Komisja wnioskuje o rozważenie utworzenia,        

w miejsce dotychczasowych Komisji Rady Miasta – Komisji Kultury i Promocji oraz Komisji 

Sportu, Rekreacji i Turystyki – dwóch nowych Komisji, tj. Komisji Promocji, Współpracy        

z Zagranicą i Funduszy Unijnych oraz Komisji Kultury, Sportu i Turystyki>. Zgłosił wniosek 

formalny o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad sesji i skierowanie do Komisji 

Regulaminowo – Statutowej oraz Komisji Kultury i Promocji.  

 

Radny Pan Antoni Kopaczewski – poinformował, że kilkakrotnie proponował Prezydentowi 

Miasta i Przewodniczącemu Rady aby Wydział Promocji przedkładał Radnym sprawozdania 

ze swojej działalności. Stwierdził, że w pierwszej kolejności powinna nastąpić ocena 

współpracy Rzeszowa z miastami partnerskimi. W późniejszym terminie, na podstawie oceny 

i wniosków, rozważyć powołanie Komisji zajmującej się tą problematyką.  

 

Radny Pan Jacek Adamowicz – zaproponował rozważenie propozycji powołania Komisji 

Współpracy z Zagranicą oraz Komisji ds. Środków Unijnych, działających przy Prezydencie 

Miasta. Zauważył, że powołanie Komisji pod koniec kadencji Rady oraz przed reorganizacją 

Wydziału Promocji, Kultury i Sportu jest bezzasadne. 

 

 Wniosek Radnego Pana Andrzeja Deca o zdjęcie projektu uchwały z porządku 

obrad sesji i skierowanie do Komisji Regulaminowo – Statutowej oraz Komisji Kultury   

i Promocji został przyjęty 19 głosami „za”, przy 5 głosach przeciwnych i 4 głosach 

wstrzymujących. 
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Ad. 40. 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania statutu Estradzie Rzeszowskiej. Następnie 

odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                   

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 47 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Kultury   

i Promocji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie nadania statutu Estradzie Rzeszowskiej /w zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 41. 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów”. 

Następnie odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                   

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 48 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Kultury   

i Promocji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów”                       

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 42. 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Miasto Rzeszów”, 

logo i herbu Miasta Rzeszowa. Następnie odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 49 do protokołu/.  
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Miasto Rzeszów”, logo            

i herbu Miasta Rzeszowa /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (27 

głosami „za”). 

 

Ad. 43. 

Radni otrzymali wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 25 lutego do 31 

marca 2009 r. Rada Miasta przyjęła przedstawioną informację bez uwag /wykaz zarządzeń 

stanowi załącznik nr 50 do protokołu/.  

 

Rada Miasta bez uwag przyjęła „Raport o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Rzeszowa         

w roku 2008 r. /raport stanowi załącznik nr 51 do protokołu/.  

 

Ad. 44. 

Radna Pani Jadwiga Stręk – złożyła, w formie pisemnej, interpelację o treści: 

1. „Od kiedy planowane jest rozpoczęcie remontu na ul. Warszawskiej? Dlaczego 

remont przewidywany jest dopiero od Technikum Samochodowego? Czy zostały 

zlecone pomiary hałasu wzdłuż w/w ulicy? 

2. Dlaczego remontując ul. Warszawską nie można równocześnie wykonać dojazdu od 

ul. Bałuckiego? Czy nie powinno to być robione równocześnie aby nie narażać się na 

dodatkowe koszty? 

3. Od kiedy realizowany będzie dalszy etap przebudowy ul. Borowej, tj. od boiska 

szkolnego do ul. Długiej? 

4. Proszę o naprawienie odcinka ul. Borowej, od skrzyżowania z ul. Długą w kierunku 

Miłocina oraz dojazdu do cmentarza na Staromieściu, od ul. Trembeckiego. 

5. Uczestniczyłam w spotkaniu mieszkańców ul. Długiej z przedstawicielami Dyrekcji 

Miejskiego Zarządu Dróg i Zieleni i nieprawdą jest jakoby nie zgodzili się oni na 

wykonanie nakładki asfaltowej na w/w ulicy. Zasugerowali oni jedynie aby remont 

przeprowadzony był bez zbędnych kosztów. Mieszkańcy ulicy nadal mają brnąć           
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w błocie i niektóre posesje mają być zalewane aż do 2011 roku? Wydaje mi się, że 

Miasto powinno zadbać o naprawę ulicy i odwodnienie niektórych posesji bez względu 

na to, kiedy będzie wymieniana sieć wodociągowa. 

6. Podobnie uczestniczyłam w spotkaniu odnośnie budowy chodnika od ul. Warszawskiej 

do sklepu – mieszkańcy jedynie nie wyrazili zgody na przykrycie rowu płytami, gdyż 

zalewałoby posesje podczas ulewnych deszczy, a nie stać ich na zrobienie 

odwodnienia we własnym zakresie. Wydaje mi się, iż mieszkamy w mieście Rzeszowie  

i taki stan chodników w ogóle nie powinien być. Dlatego proszę o zainteresowanie się 

po raz kolejny i znalezienie rozwiązania tej sprawy. 

7. Polskie Stowarzyszenie Pedagogów i Animatorów „KIANZA”zwróciła się do mnie      

z prośbą o zapytanie czy istnieje możliwość pozyskania, za odpłatnością, lokalu          

o powierzchni ok. 10 m2 na swoją działalność w Rzeszowie. Czy istnieje taka 

możliwość? 

8. Kolejny raz zwracam się z prośbą o rozwiązanie sprawy dojazdu do ul. Warszawskiej 

mieszkańców z domów: Warszawska 38B, 38C, 38D. Podobnie zgłaszałam problem 

dojazdu do ul. Warszawskiej, od ul. Staromiejskiej, przez chodnik. Bardzo proszę        

o rozwiązanie w/w sprawy. 

9. Kiedy rozpocznie się budowa placu zabaw przy ul. Staromiejskiej?” 

 

Radny Pan Artur Berkowski – złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: 

1. „Na podstawie rozmów z mieszkańcami oraz pracownikami Służby Zdrowia wnioskuję 

o utworzenie w Szpitalu Miejskim „Oddziału Dziennego”, żeby była możliwość 

przeprowadzania badań dzieci oraz dorosłych w jednym miejscu. 
2. W październiku 2008 r. planowane było otwarcie Pogotowia Okulistycznego              

w Szpitalu Miejskim. Jaka jest sytuacja obecnie? 

3. Wnioskuję o przyspieszenie prac związanych z zakupem sieci „GO – KOM” na terenie 

Zwięczycy. 

4. Mieszkańcy ul. Okrzei 4, 6 informują z złym stanie mieszkań, które są własnością 

Miasta. Proszę o pomoc. 

5. Jaka jest sytuacja kładki na Paryji. Kiedy będzie zrealizowana? 

6. Wnioskuję o chodnik przy ul. Wetlińskiej oraz ul. Nowogrodzkiej. Droga jest wąska     

i niebezpieczna. W/w drogi są również nieoświetlone. Dzieci i dorośli sygnalizują 

niebezpieczeństwo. 
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Radny Pan Waldemar Szumny – złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: „Proszę  

o rozważenie możliwości przekazania nieruchomości na rzecz Województwa Podkarpackiego, 

z przeznaczeniem na potrzeby Pedagogicznej Biblioteki Wojewódzkiej w Rzeszowie. Jednostka 

ta, realizują swoje zadania, wykonuje przy okazji zadania będące w kompetencji władz miasta 

Rzeszowa. Poprzez biblioteki mieszczące się na terenie Rzeszowa praktycznie są 

zabezpieczone potrzeby biblioteczne mieszkańców Rzeszowa. Dodam, że chociażby na 

dzisiejszej sesji pojawił się pomysł współpracy Miasta Rzeszowa i Województwa 

Podkarpackiego, tzn. utworzenia wspólnie Podkarpackiego Centrum Kongresowo – 

Wystawienniczego.” 

 

Radny Pan Stanisław Ząbek – złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: „Nawiązując 

do odpowiedzi na interpelację nr L/1/2009 dot. zwiększenia nakładów na przebudowę Al. 

Sikorskiego z dn. 16.03.2009 ponownie uprzejmie wyjaśniam i proszę o ustosunkowanie się 

do w/w faktów: 

1. W roku 2008, ani również w okresie kilkunastu lat wstecz, odcinek Al. Sikorskiego      

o dł. Ok. 350 m.b. nigdy nie był przebudowywany od ówczesnej granicy Białej             

z miastem Rzeszów, w kierunku Tyczyna. 

2. Doraźne naprawy i poszerzenia nawierzchni jezdni nie obejmowały przebudowy        

11 sztuk przepustów i zjazdów na rowach z dróg bocznych zlokalizowanych po lewej 

stronie jezdni w kierunku Tyczyna. 

3. Wyremontowana nawierzchnia chodnika na w/w odcinku w latach 2007 – 2008 

wymaga ponownej naprawy. 

4. pogłębione pod koniec 2008 roku rowy odwadniające uzyskały spadek odwrotny od 

istniejącego, co powoduje całkowitą utratę ich funkcji. 

5. Zniszczone 11 sztuk przejazdów i przepustów poprzez długotrwałe pomijanie ich 

naprawy podczas modernizacji w/w alei w latach 50-tych i 70-tych ub. wieku na dzień 

dzisiejszy powoduje bardzo duże zagrożenie w bezpieczeństwie ruchu drogowego na 

tym odcinku z powodu zalegania i wylewania się z rowów przydrożnych wody 

opadowej na jezdnię, która również niszczy dobytek mieszkańców zlokalizowanych po 

przeciwnej stronie jezdni. Niniejszy problem osobiście zgłosiłem V-ce Marszałkowi 

Urzędu Marszałkowskiego w Rzeszowie, obecnemu na sesji Rady Miasta w dniu         

31 marca 2009 r., który zobowiązał się wspólnie z Panem Prezydentem Rzeszowa 

uzgodnić wyeliminowanie narosłego przez lata problemu drogi wojewódzkiej nr 878 

na odcinku ok. 350 m.b. Przedstawiając powyższe proszę o zajęcie stanowiska w tej 
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niezwykle pilnej sprawie. Poniżej podaję szkic poglądowy przekroju poprzecznego 

jednego z wielu nie przebudowanych przepustów drogowych z zjazdu z bocznej drogi 

do Al. Sikorskiego.” 

 

Radny Pan Stanisław Niedziałek – poprosił o informację czy planowana jest budowa 

ścieżek rowerowych w związku z planowanym remontem ul. Podkarpackiej i ul. 

Warszawskiej. 

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że w planach 

remontowych ul. Podkarpackiej i ul. Warszawskiej ujęto budowę ścieżek rowerowych.  

 

Radny Pan Stanisław Ząbek – złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: „Dokonując 

kolejnych komisyjnych oględzin koryta rzeki Strug w dniu 26.03.2009 r. akceptowanych przez 

Pana Prezydenta przez Komisję składająca się z przedstawicieli Urzędu Miasta Rzeszowa         

i PZMiUW oraz opracowującego dokumentację projektową przedstawiciela BIPROMEL 

Warszawa ustalono: 

1. Przeprowadzone z mieszkańcami Osiedla Biała konsultacje przez opracowującego 

dokumentację zabezpieczeń p. powodziowych projektanta doprowadziły do 

ostatecznych korekt dokumentacji i uzyskania wspólnego konsensusu co do 

ostatecznego jej opracowania. 

2. Odcinek koryta rzeki Strug o długości ok. 1 000 m.b. od mostu na ul. Gościnnej do 

mostu na ul. Kwiatkowskiego wraz z ujściem rzeki do Zalewu na Wisłoku nie jest 

objęty opracowywaną w/w dokumentacją. Projektant dokumentacji stwierdził, cytuję: 

„Nie ma potrzeby jej opracowania na w/w odcinku.” Moim, jak również pozostałych 

przedstawicieli Osiedla Biała, zachodzi pilna potrzeba zajęcia stanowiska wobec 

zagrożeń występujących na w/w odcinku, polegających na: 

• wieloletnich erozyjnych zniszczeniach i pęknięciach oraz nawisach ziemnych 

brzegu koryta rzeki przylegającego bezpośrednio do pobocza jezdni ul. 

Jachowicza. Zagraża to w dalszej przyszłości zniszczeniem jezdni wymienionej 

ulicy, oraz zamuleniem dna koryta, 

• druga strona brzegu koryta rzeki bezpośrednio przylega do stałego terenu 

zalewowego wynoszącego około kilku ha, jak już zaznaczono, pozbawionego 

projektowanych zabezpieczeń.” 
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Rada Miasta Rzeszowa bez uwag przyjęła: 

Protokół Nr XLIII/1/2008 z sesji odbytej w dniu 25 listopada 2008 r. 

Protokół Nr XLVI/1/2008 z sesji odbytej w dniu 19 grudnia 2008 r. 

Protokół Nr XLIX/1/2009 z sesji odbytej w dniu 12 lutego 2009 r. 

Protokół Nr LI/1/2009 z sesji odbytej w dniu 5 marca 2009 r. 

 

Na LIII sesji odbytej w dniu 31 marca 2009 r. Rada Miasta podjęła następujące 

uchwały: 

1. Uchwała Nr LIII/836/2009 – w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 
nieruchomości, na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty oraz na 
zaciągnięcie zobowiązań finansowych na okres przekraczający rok budżetowy. 

2. Uchwała Nr LIII/837/2009 – w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na    
2009 r. 

3. Uchwała Nr LIII/838/2009 – w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na     
2009 r. 

4. Uchwała Nr LIII/839/2009 – w sprawie emisji obligacji. 
5. Uchwała Nr LIII/840/2009 – w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie 

podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie 
miasta Rzeszowa na 2009 r. 

6. Uchwała Nr LIII/841/2009 – w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie 
podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie 
miasta Rzeszowa na 2009 r. 

7. Uchwała Nr LIII/842/2009 – w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie 
podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie 
miasta Rzeszowa na 2009 r. 

8. Uchwała Nr LIII/843/2009 – w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2008 rok. 

9. Uchwała Nr LIII/844/2009 – w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania            
z zakresu administracji rządowej przez Gminę Miasto Rzeszów. 

10. Uchwała Nr LIII/845/2009 – w sprawie wyrażenia woli utworzenia wspólnie              
z Województwem Podkarpackim spółki pod nazwą: PODKARPACKIE CENTRUM 
KONGRESOWO – WYSTAWIENNICZE spółka z ograniczona 
odpowiedzialnością. 

11. Uchwała Nr LIII/846/2009 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Zarządu Budynków Mieszkalnych Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 

12. Uchwała Nr LIII/847/2009 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 

13. Uchwała Nr LIII/848/2009 – w sprawie podwyższenia kapitału Zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 

14. Uchwała Nr LIII/849/2009 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. 

15. Uchwała Nr LIII/850/2009 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Rzeszów Spółka z o.o. 

16. Uchwała Nr LIII/851/2009 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie. 
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Uchwała Nr LIII/852/2009 – zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa            
w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji 
zbiorowej. 

 
17. Uchwała Nr LIII/853/2009 – w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Miasto Rzeszów przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Usług 
Wielobranżowych „GO – KOM” w Boguchwale Sp. z o.o. 

18. Uchwała Nr LIII/854/2009 – w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową 
sprzedaż nieruchomości, położonej przy ul. Seniora w Rzeszowie, na rzecz 
Spółdzielni Mieszkaniowej Nowe Miasto w Rzeszowie, oraz udzielenia bonifikaty 
od ceny sprzedaży. 

19. Uchwała Nr LIII/855/2009 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej    
w Rzeszowie przy ul. Żeglarskiej.  

20. Uchwała Nr LIII/856/2009 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 
przy ul. Broniewskiego w Rzeszowie. 

21. Uchwała Nr LIII/857/2009 – w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ulicy Zawiszy 
Czarnego. 

22. Uchwała Nr LIII/858/2009 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie. 

23. Uchwała Nr LIII/859/2009 – w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 
1/100 części wieczystego użytkowania nieruchomości zabudowanej, położonej                    
w Rzeszowie przy ul. Trembeckiego.  

24. Uchwała Nr LIII/860/2009 – w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości. 

25. Uchwała Nr LIII/861/2009 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej    
w Rzeszowie przy Al. Piłsudskiego. 

26. Uchwała Nr LIII/862/2009 –  w   sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  
położonej przy ul. Dąbrowskiego w Rzeszowie. 

27. Uchwała Nr  LIII/863/2009 – zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa. 
28. Uchwała Nr LIII/864/2009 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 

24/1/2009 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta Rzeszowa w rejonie al. Armii Krajowej w Rzeszowie. 

29. Uchwała Nr LIII/865/2009 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 
178/5/2009 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 10/7/96 
zespołu usług publicznych i komercyjnych na osiedlu Nowe Miasto w Rzeszowie. 

30. Uchwała Nr LIII/866/2009 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 
179/6/2009 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 17/3/99 
zespołu usług nieuciążliwych w rejonie alei Armii Krajowej w Rzeszowie. 

31. Uchwała Nr LIII/867/2009 – w sprawie uchylenia uchwał Rady Miasta Rzeszowa      
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego. 

32. Uchwała Nr LIII/868/2009 – w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 90/20/2004 „Wilkowyja – Kamionka II”           
w Rzeszowie. 

33. Uchwała Nr LIII/869/2009 – w sprawie utworzenia na terenie Miasta Rzeszowa 
obwodów głosowania w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, 
zarządzonych przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej na dzień 7 czerwca 2009  
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34. Uchwała Nr LIII/870/2009 – w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu 
Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2009 - 2013”. 

35. Uchwała Nr LIII/871/2009 – zmieniająca uchwałę w sprawie Programu 
Stypendialnego Miasta Rzeszowa. 

36. Uchwała Nr LIII/872/2009 – w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla. 
37. Uchwała Nr LIII/873/2009 – w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia 

„Podkarpacka Sieć Szerokopasmowa”. 
38. Uchwała Nr LIII/874/2009 – w sprawie nadania statutu Estradzie Rzeszowskiej. 
39. Uchwała Nr LIII/875/2009 – wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów”. 
40. Uchwała Nr LIII/876/2009 – w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Miasto 

Rzeszów”, logo i herbu Miasta Rzeszowa. 
 
 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamknął obrady LIII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 14.00 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 

Anna Blicharska 

 

             Sprawdził: 

Dyrektor Biura Rady Miasta  

 

      Mirosław Kubiak 

 

 

                                                                                               Przewodniczący 

                                                                                        Rady Miasta Rzeszowa 

 

                                                                                             Konrad Fijołek 

 

 

 

 


